
45B

72D

44J

47J48J

49 F

52 F

43 D

43 D

42 J

46 F

50 D

78 B

75 J 53 D

41 B

38 A

40 D71 D

307

306

311

301

305

302

504
505

314
315

506

506

5BC
6 BC

59BC

60BC

54A

55A

57BC

4BC

7BC

28BC

30BC

56BC

58 BC

29 BC

REMOVE FOR FRONT SPOILER (56)
RETIRER POUR BECQUET AVANT (56)

C

A

G

I
OPTIONAL

OPTIONNEL

DECAL PLACEMENT / EMPLACEMENT DES DECALQUES 

2a.

1.

2b.

9b. CUSTOM / PERSONNALISÉ

STOCK
USINE

CUSTOM
PERSONNALISÉ

A1210M-200 IMPORTANT! READ THIS BEFORE YOU BEGIN
Look over this Instruction Sheet carefully before you begin building. Following the assembly instructions and "TEST FIT" the parts without cementing. This will familiarize you with the location of the parts. 
For the best results, the various sub-assem- blies and components should be painted before any "CHROME" parts are attached. For example: When attaching "NON CHROME" engine parts, it is best to 
cement them in place and paint as a unit. AMT® kits are molded from the finest high-impact styrene plastic. Use only paint and cement made for styrene. Trim excess plastic from parts before joining. 
When attaching “CHROME” or painted parts, scrape plating or paint away where parts are to be joined. Cement all parts unless otherwise indicated by the instructions. Use just enough cement to join 
parts and be careful not to smear cement on exposed surfaces. Built according to the instructions on this sheet, you should have no trouble assembling your kit. Just follow the numbers as the instructions 
are numbered in order of assembly.

IMPORTANT! À LIRE AVANT DE COMMENCER
Lisez attentivement cette feuille d’instructions avant de commencer à construire. En suivant les instructions de montage et "testez" les pièces sans les coller. Cela vous familiarisera avec l'emplacement 
des pièces. Pour obtenir les meilleurs résultats, les divers sous-ensembles et composants doivent être peints avant la fixation des pièces "chromées". Par exemple: lors de la fixation de pièces de moteur 
"non chromées", il est préférable de les coller et de peindre comme un tout. Les kits AMT® sont moulés à partir du plastique styrène résistant aux impacts les plus fins. Utilisez uniquement de la peinture 
et du ciment à base de styrène. Coupez le plastique en excès des pièces avant de les assembler. Lors de la fixation de pièces «CHROME» ou peintes, gratter ou peindre à l’endroit où les pièces doivent être 
assemblées. Collez toutes les pièces sauf indication contraire dans les instructions. Utilisez juste assez de ciment pour assembler les pièces et veillez à ne pas étaler le ciment sur les surfaces exposées. 
Construit selon les instructions de cette fiche, vous ne devriez pas avoir de difficulté à assembler votre kit. Il suffit de suivre les numéros, car les instructions sont numérotées dans l’ordre de montage.

• Plated part
• Pièce métallisée

• Assembly sequence
• Ordre de montage2. • Clear part

• Pièce transparente

• Apply decal
• Coller le décalque

• Part number
• Numéro de la piéce

502 • Paint this color
• Peindre de cette couleur

C

• Other side
• Autre côté

• Do not cement
• Ne pas collerSYMBOLS / SYMBOLES

PAINT COLORS / COULEURS DE PEINTURE
Black / Noir
Flat Black / Noir Mat
White / Blanc

A
B
C

Silver / Argent
Chrome / Chromée
Aluminum / Aluminium

D
E
F

Steel
Transparent Amber / Ambre Transparent
Transparent Red / Rouge Transparent

G
H
I

Wood / Bois
Light Blue / Bleu Clair
Interior Color / Couleur Intérieure
Body Color / Couleur CarrosserieIC

K
J

BC

10OR
OU

OR
OU5 19

22

17

16

18

4 3

27

9 8

15

20 21

25

Ford Motor Company Trademarks and Trade Dress used under license to Round 2, LLC. Firestone and the F Shield Logo are registered trademarks of Bridgestone Brands, LLC and are used with permission. AMT and design is a registered trademark of Round 2, LLC. ©2021 Round 2, LLC, South Bend, 
IN 46628 USA. Product and packaging designed in the USA. Made in China. All rights reserved. / Les marques de commerce et les vêtements de commerce de Ford Motor Company sont utilisés sous licence par Round 2, LLC. Firestone et le F Shield Logo sont des marques déposées de Bridgestone 
Brands, LLC et sont utilisées avec permission. AMT and design est une marque déposée de Round 2, LLC. © 2021 Round 2, LLC, South Bend, IN 46628 USA. Produit et emballage conçus aux États-Unis. Fabriqué en Chine. Tous les droits sont réservés.



67A

65G

18A

10A

11A

74BC

1 BC

8A

316

310303

500

503

501

313
312

33 A

34 A

METAL AXLE
ESSIEU MÉTALLIQUE

METAL AXLE
ESSIEU MÉTALLIQUE

REMOVE FOR SUNROOF (501)
& REAR WINDOW (503)

RETIRER POUR TOIT OUVRANT (501)
et lunette arrière (503)

OPTIONAL
OPTIONNEL

OPTIONAL
OPTIONNEL

301

305

302 314
315

OR
OU

62X308330

OR
OU

63X308330

OR
OU

22 A

24 A

25 D

9 A
12 A

13 A

70 A

2X

69BC

35D

5BC

4BC

7BC

30BC

36A

2X

26C

26A

37 A

66 A

30 BC

31 B 28 BC

6 BC

29 BC

73 A

14 A

17 A
16 A

68 B

64 IC

23 IC

32 X

21 IC

39 A

19A

20A

19BC

20BC

15 A

2X

REMOVE FOR SUNROOF (501)
RETIRER POUR TOIT OUVRANT (501)

OPTIONAL
OPTIONNEL

OPTIONAL
OPTIONNEL

C

I

E

E

H

9a. STOCK
USINE

3a. FRONT/AVANT 6.

4.

5.

3b. 2X2X 7.

8.

REAR/ARRIÈRE

STOCK
USINE SKINNY TIRE

PNEU MAIGRE

CUSTOM
(SHORT STEM)
PERSONNALISÉ
(TIGE COURTE)

STOCK
USINE WIDE TIRE

PNEU LARGE

CUSTOM
(LONG STEM)

PERSONNALISÉ
(LONGUE TIGE)

2323


